



## 外部人員入廠管制聲明 Factory Control Statement

因應嚴重特殊傳染性肺炎(COVID-19)疫情，防疫期間進入台灣晶技股份有限公司廠區願遵守下列各項防疫規定：

Base on the COVID-19 pandemic, entering TXC shall observe the following regulations:.

1. 本人過去14天沒有發燒、咳嗽、呼吸急促、類流感症狀、腹瀉或嗅味覺異常等狀況（包含已服藥者）。

I had not fever, cough, shortness of breath, Influenza-like illness symptoms, diarrhea, dysosmia or dysgeusia during the past 14 days(for those who had taken medications).

2. 本人過去14天無國外旅遊史。

I have not ever gone abroad in the past 14 days.

3. 本人及親友不是確診、疑似個案、居家隔離、居家檢疫或自主健康管理之對象。

I or my families are not identified as a case who contact of COVID-19 confirmed, home isolation, home quarantine or self-health management.

4. 請您入廠前自備外科口罩，並於入廠後全程配戴；倘您入廠後出現發燒或類流感症狀，請主動通報接待人員。

When you enter TXC, please ensure that you wear a medical mask as required ; When you are exhibiting flu-like symptoms such as fever, cough and breathing difficulties please notify the responsible person.

**以上如為不實，願負起法律相關責任。**

**If the above is not true, I am willing to take legal responsibilities.**

台灣晶技股份有限公司 關心您